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4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 15.04.2019 

 

 

Tomko: 

Ďalšia ulica, je opäť ulica nadväzujúca na Hviezdoslavovu ulicu, Šrobárova ulica, takisto 

občan sa pýta, prečo je zjednosmernená, keď šírka ulice je 7,10 metrov. Opäť nevidím 

význam tejto ulice, aby bola jednosmerka. Kvôli čomu, väčšinou táto ulica sa už využíva ako 

ulica na parkovanie autobusov, v letných horúčavách všetci tam sú skrytí, celá SAD-ka, lebo 

tam je lipa, je tam tieň, takže nevidím dôvod, prečo táto Šrobárova ulica by mala byť 

jednosmerka, aj tak je rozbitá, aj tak sa tam chodí  pomaly, takže môže byť kľudne 

obojsmerná.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: oddelenie výstavby a majetku 
 


